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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Rada hlavního města Prahy  

    
Komise RHMP pro sport  

ZÁPIS z 2. jednání 
Komise RHMP pro sport konané dne 7. 6. 2023 v 15:00 hod. 

Zasedací místnost č. 201, 2. patro, Škodův palác, Jungmannova 35/29, Praha 1 
   

  
 
Přítomni: Ing. Ivo Jebousek, Bc. Vojtěch Pavlík, Barbora Stárková, MSc., PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D., Jan 

Štorek, PhDr. Tomáš Vyhnánek, Milan Antoš, Mgr. Petr Kubíček, Mgr. et Mgr. Miroslav Šmíd 
Stálý host: Ing. Jaroslav Chvalný 

Omluveni: Bc. Ondřej Vojta 

Hosté: Bc. Zdeněk Hübner 

Tajemník: Mgr. Michaela Knappová 

Jednání řídil: Ing. Ivo Jebousek, předseda Komise RHMP pro sport   

 

Schválený program: 
 

BOD MATERIÁL 

 Úvod 
1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 
2. Žádosti o individuální dotace v oblasti sportu 
3. Žádost spolku SC Olympia Radotín z.s. o další prodloužení termínu využití dotace 
4. Příprava znění Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024 
5. Zásobník investičních projektů HMP v oblasti sportu 
 Různé 
 Závěr  

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

 Úvod 

Jednání zahájil předseda v 15:00 h a přivítal přítomné členy a hosty. Informoval členy, že jeden člen komise se z jednání 
řádně omluvil a konstatoval, že Komise RHMP pro sport (dále jen „komise“) je usnášeníschopná.  

1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 

Předseda přednesl navrhovaný program jednání. Jako ověřovatele zápisu navrhl Barboru Stárkovou, MSc. Předseda 
vyzval členy k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu. 
 

Usnesení: 
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Komise 

I .   s c h v a l u j e  

1.  navržený program jednání 

2.  ověřovatele zápisu, jímž byla zvolena Barbora Stárková, MSc. 

Usnesení bylo přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

2. Žádosti o individuální dotace v oblasti sportu  

Předseda členům představil způsob zpracování žádostí o individuální dotace, který se řídí Zásadami pro poskytnutí 
dotací hlavním městem Prahou, schválených usnesením Rady hlavního města Prahy č. 1743 za dne 24. 8. 2020 a 
informoval členy o korespondenci ohledně individuálních žádostí o dotace, která se na odboru SML eviduje. Následně 
proběhla diskuse. 

Usnesení: 

a) Komise prošla předloženou korespondenci ohledně individuálních žádostí o dotace, nebo podporu a usnesla se, že 
v případech všech individuálních žádostí o podpory a dotace bude Odbor sportu postupovat standardně podle Zásad 
pro poskytování dotací hlavním městem Prahou, schválených usnesením Rady hlavního města Prahy č. 1743 ze dne 
24. 8. 2020 viz. článek IV. Individuální dotace a článek III. Programové dotace body 7. a 8. tohoto článku, kde je 
specifikován závazný postup vyhodnocení. Následně toto Vyhodnocení každé žádosti předloží odbor Komisi. 

Usnesení bylo přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

b) Komise konstatuje, že akce Automobilová Central European Rally by mohla splňovat znaky akce s mimořádným 
přínosem a doporučuje pořadateli podání žádosti dle podmínek Zásad pro poskytování dotací hlavním městem Prahou, 
schválených usnesením Rady hlavního města Prahy č. 1743 ze dne 24. 8. 2020 a doporučuje projednání této žádosti 
Radě hl. m. Prahy. 

Usnesení bylo přijato, pro: 7, proti: 2, zdržel se: 0, nehlasoval: 0.  

3.  Žádost spolku SC Olympia Radotín z.s. o další prodloužení termínu využití dotace 

Předseda členy informoval o žádosti spolku SC Olympia Radotín, který žádá o prodloužení využití dotace z Opatření 
II. na rekonstrukci atletického stadionu a vyzval členy k diskusi. 

Usnesení: 

Komise Radě hl. m. Prahy doporučuje odsouhlasení Dodatku č. 2 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 
DOT/61/04/0013030/2021 a předložení dodatku ke schválení Zastupitelstvu hl. m. Prahy. 

Usnesení bylo přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

V 16:30 h jednání opustil Mgr. Petr Kubíček, komise zůstala usnášeníschopná. 

4.    Příprava znění Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024 

Předseda představil členům prezentaci Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024 
a navrhl, aby si předložený materiál prošli a na příštím jednání Komise o tomto Programu diskutovali.  
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 V 17:35 h jednání opustila Barbora Stárková,  MSc., komise zůstala usnášeníschopná. 

5.  Zásobník investičních projektů HMP v oblasti sportu 

Různé  

Neprojednaný bod Zásobník investičních projektů HMP v oblasti sportu byl přesunut na příští jednání, které se uskuteční 

28. 6. 2023. 

 

Závěr 

Předseda poděkoval členům komise za účast na jednání a v 18:00 ukončil jednání. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Ivo Jebousek 
předseda Komise RHMP pro sport 

 
 

 
 
Ověřil: Barbora Stárková, MSc., členka Komise RHMP pro sport 
Zapsal: Mgr. Michaela Knappová, tajemnice Komise RHMP pro sport  


